
Generalforsamling Bælum lokalråd 

Onsdag d.26/2 2020 
 

Deltagere: 17 stk. 

 

1. Valg af dirigent 

Kjeld er valgt til dirigent 

 

2. Formandens beretning 

Vejarbejde m.m.: 

I det indeværende år har vi arbejdet meget vejarbejdet i byen. Vi har holdt en del 

møder med kommunens ansatte om flere forskellige projekter. Vi er på trods af disse 

møder ikke tilfredse, hvilket arbejdet, så dette kommer også til at være et fokuspunkt 

i det kommende år. 

Peter Riise har været til møde i krydset ved Korsholm sammen med Terndrup taxi 

(Kenny), hvor krydset er blevet testet i forhold til bussen. Øerne er ikke berettiget og 

ikke i overensstemmelse med de tegninger, som lokalrådet har tegninger på. Øerne 

bliver fjernet. 

 

Sidste etape af kloakering bliver 2020/21. 

 

Fællesmøde med resten af kommunens lokalråd: 

Byrådet og forvaltningen er blevet mere lydhør i forhold til at lokalrådene skal være 

stemmeberettiget og høres i sager angående lokalrådene. 

 

Ugeaviserne: 

I Terndrup/Bælum har vi et stort ønske om stadig at modtage Rold Skov bladet p.t. 

får vi kun Hadsund folkeblad. 

 

Hjemmeside: 

Hjemmesiden har gennem flere år været undervejs. Sidste år prøvede en gruppe 

unge mennesker at arbejde sætte gang i siden - uden held. P.t. har Niels Jørgen taget 

over og arbejdet. Næste møde er d.6/5 kl.19 (lægges på facebook), hvor han mangler 

materiale til at ligge på siden. Siden består af 6 sider, hvor hver forening har deres 

egen side.  

Deadline for at få etableret side er 1 mdr. inden Bælum ugen. 

Punktet tages med til de andre foreningers generalforsamlinger. 

 



Butikshuset vil også gerne være en del af hjemmesiden. 

 

Bosætningsmesse d.29/3 kl.11-15: 

Klyngesamarbejdet har fået en del penge til at planlægge og pr. i forbindelse med 

messen. Reklamen bliver lavet på busse og online. 

Foreninger, lokale institutioner og erhvervsdrivende kommer i hallen og viser hvad 

vores lokalsamfund kan byde. 

Vi skal have lavet en opdatering af planchen med grundene. 

 

Legepladsen i skoven: 

I år har vi fået etableret en naturlegeplads i skoven. 

Vi (Kasper og Frank) har stået for projektet, hvor der er blevet etableret en fantastisk 

legeplads i skoven ved skovpavillonen. Naturli leg har i samarbejdet med en gruppe 

frivillige i to regnfulde weekender lavet pladsen. 

Vi mangler stadig lidt hygge derude blandt andet i form at borde bænke sæt og lidt 

redskaber til de små børn. Gruppen håber på der kan komme et nyt redskab om året. 

Peter Riise er ved at arbejde med at få en skraldespand ud til legepladsen. 

 

Bente Søgaard vil gerne sige en stor tak til og rose resultatet. 

 

3. Forelæggelse af revideret regnskab 

I dette år har vi haft skiftende kasserer, hvilket betyder, at vi har taget en kasserer 

ind udefra. Denne person er Anne Rude.  

I 2019 startede vi ud med 204.000 kr. - hen over året har vi haft normale udgifter - vi 

har haft en indtægt fra Rebild kommune på 65.000 kr. 

Vi har brugt en del penge på remedierne og etableringen af legepladsen i skoven. 

 

4. Forslag til planer for det kommende år 

Stisystemerne rundt om byen 

shelterne 

Lokalhistorisk arbejde, hvor der kan blive lavet en ny udgave af bogen “Bælum sogn 

gennem 7 segler” - Frank jeppsen. 
Belysningen foran hallen/plejehjemmet. 

Byskiltet i begge ender af byen - man ønsker det flyttet. 

Tættere samarbejde med Borgerforeningen. 

Kommende tiltag for reetablering af kantsten, på støberivej bliver der udledt vand fra 

tagrenderne og sidste projekt er at lave vejene brugbare indtil det sidste lag asfalt og 

vejsikring skal laves - Peter Riise. 



 

 

5. Valg af rådsmedlemmer i henhold til vedtægterne 

Hvem er på valg: Jesper Lunøe Fratræder 

Henrik Christensen genopstiller 

Frank Jeppsen genopstiller 

Peter Riise genopstiller 

 

Ikke på valg: Marianne Riise  

Kasper Jensen  

Allan Rank  

 

Hvem opstiller:  Charlotte Faber 

 

6. valg af 3 suppleanter 

Dennis Andersen 

Jens Thomsen 

Inga Ernst Andersen 

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Erik Lassen vil gerne påtage sig jobbet igen. 

 

8. Behandling af indkomne forslag 

Ingen forslag 

 

9. Eventuelt 

● På torvet er der skiftet til parkering forbudt. Forvaltningen spørger til hvordan 

det skal realiseres. Man kunne evt. starte med at fjerne opkørslen.  

Det tages henvendelse til udlejeren om parkering forbudt. 

Fjernelse af busskuret rengøres og sættes over på græsarealet. 

 

● Vi får en cykelsti mellem Bælum og Terndrup med etablering i 2023 

 

Næstkommende lokalrådsmøde  

 

Konstituering: 

Formand Marianne Riise 

Næstformand Peter Riise 



Sekretær Charlotte Faber 

kasserer Anne Rude 

 

 

 


